
 
 

 
 
 
 
 
      

	 MØTEINNKALLING/-REFERAT	NR.	5	

Møte:	NTNUI-langrenn	 	 Dato:	08.10.2018	 	 Tid:	19:30	

Møtested:	 Klostergata	78D	 	 	 Møteleder:	Jørund	Vala	

Innkalt:	Jonas	Riseth,	Anna	Jensen,	Ole	Hulbak,	Andreas	Faanes,	Jørund	Vala,	Sindre	Grøstad,	
Marcus	Braathen,	Elise	Langkaas,	Gunnar	Wang-Haugseth,	Sebastian	Torgersen		

Ikke	møtt:		

Sak:	 Sakstittel/	-innhold	

0	 Kake:  

Vafler :D 

1	 Evaluering Meråker (v/Alle) 

- Bra at vi booket rulleskibane! 
- I år 21.-23.sept, funket ok, men helga før kan også være bra. Veldig populært i år, kan ha 

sammenheng med dato? Ble fullt (50 plasser) på 3 timer. 
- Bra sosialt opplegg med middag (dele hytta i to og invitere en annen halv hytte.) 
- Kommentar fra kasserer: Kan ombudsjettere, fordi vi ikke bruker alt på samlinga. Evt. sette 

ned prisen, men er ganske billig fra før så sette av mindre penger til samlinga kan være en 
like grei løsning. 

2	 Nyheter fra HS (v/Jørund) 

- Nye hjemmesider 
- Nytt medlemssystem jobbes med 
- Nettbutikk 
- Må det føres bilag, hvilke dato kommer trekket? og kontroll av medlemsopplysninger? 

Jørund tar dette videre. 
- NTNUIs orden 

3	 Stakefesten (v/Gunnar) 

- Dato må bestemmes 
- (Påsken ødelegger en del..) 
- Men prioritert rekkefølge blir: 4.april, 25.april og 5.april 



 
 

 
 
 
 
 
      

Juleøltest 

- Dato: Lørdag 10.november 

4	 Bruks-samling (v/Marcus) 

- Marcus åpner i løpet av uka. 
- Gunnar sjekker opp spisesteder i Bruks, med stor kapasitet. 
- Treningsplanen må kvalitetssikres. 

5	 Oppdatering fra kasserer (v/Andreas) 

- Kjøring Meråker, dekker opp til 500 kroner. 

6	 Team NTNUI Sweco (v/Ole og Jørund) 

- Avventer bekreftelse fra Sweco 
- HS er positive etter møte 
- Nytt uttak – søknadsskjema. 
- Styret er enig at neste uttak skjer ved at løpere sender inn søknadsskjema, som så vurderes 

av uttakskommitteen.  

 

7	 Arrangementer og treninger høst 2018 (v/Jonas og alle) 

- Jentetrening ila oktober. 
- Guttetrening ila oktober. 
- Fotballturnering skjer ila høsten. 
- Surprise wednesday onsdag 17.oktober  (Anna og Gunnar arrangerer). Løping til hytta 

m/middag. 
 

- Testcup: 
- Dragvoll testløp (18.sept), Bjørndalen staketest (4.oktober), Meråker testrenn KM (23.sept), 

Gråkallen Opp (21.okt) 
- Vassfjelldatoer – 15.sept, 29.sept, 13.okt, 27.oktober, 10.nov, 17.nov, 24.nov 
-  
- Gråkallen Opp 
- Frida er løpsleder 
- Gråkallen Opp bankett på søndag! Cavas på Barmudas 

8	 Studentlekene (v/Anna og Jørund) 

- Dato: 20.-24.februar 
- Teknisk ansvarlig er Elias Sørensen. Jørund snakker med han. 
- I praksis blir det 2 hyttekarusell (distanse og sprint), men SL-femmila blir tilsvarende 

Studenterfemmila 2018 (litt større innsats her altså). 

 



 
 

 
 
 
 
 
      

 

Tour de Sweco 

- 15., 16., 17. januar. Gunnar booker Studenterhytta torsdag 17.januar. Forhører seg om pris 
og krav om dugnader for hytta. Ønsker så lav pris som mulig, for eksempel pannekakebuffet? 

9	 Bod på Dragvoll og salg av smøreprofiler (v/Jørund) 

- En del er allerede solgt. Må finne ut hva pengene skal brukes til.  

Speakeranlegg 

- Soundboks allerede kjøpt inn, NSI sponser 8000,-. Gjenstår å kjøpe mikrofon. Anlegget skal 
deles med de andre kondisjonsgruppene i NTNUI, men eies av langrennsgruppa. 

10	 Fiskebeiner’n (v/Sebastian) 

- Ny utgave til Bruks. Blir nettutgave. 
- Søker nye journalister, legge ut annonse på hjemmesiden? 

11	 ------ 

12	 Bekledning (v/Elise) 

- Sokker jobbes med, og vil mest sannsynlig bli noe av! 
- Trimtex klær kommer til Bruks. 
- Noname er trege på å respondere! Bør vurderes å bytte ut noname pga elendig 

kundeservice. Trimtex er profesjonelle. 

12	 Alle sitt hjørne (v/Alle) 

- Andre kommentarer, tanker eller forslag? 
- Vi tar runden 

13	  Eventuelt 

  - Hyggelig med styremiddag! Må gjentas, blir i januar før nytt styre. 

 
- Påmelding til utenlandsturen. Noen har reagert på styrets forhåndspåmelding. Det er et av 

privilegiene i å være i styret. Styret legger ned «uttalige dugnadsenheter» sammenlignet 
med en vanlig medlem i gruppa. Ble nevnt flere andre gode grunner. Ta kontakt med leder 
ved spm. Hvis noen er uenig må det stemmes over på årsmøte. 
 

 

	  



 
 

 
 
 
 
 
      

 


